
Söndag	2024-03-31	12:00Söndag	2024-03-31	12:00
DiscordDiscord

Mötet	förklarades	öppnat.Mötet	förklarades	öppnat.

Mötet	beslutade	att	kallelsen	till	föreningens	medlemmar	har	gått	ut	i	tid	och	att	årsmötet	är	giltigt.Mötet	beslutade	att	kallelsen	till	föreningens	medlemmar	har	gått	ut	i	tid	och	att	årsmötet	är	giltigt.

Mötet	beslutade	att	välja	Vikor	Molina	till	mötesordförande.Mötet	beslutade	att	välja	Vikor	Molina	till	mötesordförande.

Mötet	beslutade	att	välja	Johan	Öhlander	till	mötessekreterare.Mötet	beslutade	att	välja	Johan	Öhlander	till	mötessekreterare.

Mötet	valde	Pontus	Hallin	till	att	justera	protokollet	efter	mötet	samt	att	Tarik	Bihorac	vid	behov	räkna	röster	under	mötet.Mötet	valde	Pontus	Hallin	till	att	justera	protokollet	efter	mötet	samt	att	Tarik	Bihorac	vid	behov	räkna	röster	under	mötet.

Mötet	beslutade	att	alla	närvarande	medlemmar	i	föreningen	ingår	i	röstlängden	och	får	rösta.	Närvarande	medlemmar	medMötet	beslutade	att	alla	närvarande	medlemmar	i	föreningen	ingår	i	röstlängden	och	får	rösta.	Närvarande	medlemmar	med
rösträtt	är:	Pontus	Hallin,	Danny	Svensson,	Sonny	Svensson,	Melvin	Möller,	Tarik	Bihorac,	Viktor	Molina,	Johan	Öhlanderrösträtt	är:	Pontus	Hallin,	Danny	Svensson,	Sonny	Svensson,	Melvin	Möller,	Tarik	Bihorac,	Viktor	Molina,	Johan	Öhlander

Mötet	beslutade	att	fastställa	dagordningen	för	mötet.Mötet	beslutade	att	fastställa	dagordningen	för	mötet.

Styrelsen	berättade	om	verksamheten	för	förra	året.	Mötet	beslutade	att	lägga	verksamhetsberättelsen	till	handlingarna.Styrelsen	berättade	om	verksamheten	för	förra	året.	Mötet	beslutade	att	lägga	verksamhetsberättelsen	till	handlingarna.

VerksamhetsberättelseVerksamhetsberättelse

Styrelsen	redovisade	ekonomin	för	förra	året.	Mötet	beslutade	att	lägga	den	ekonomiska	berättelsen	till	handlingarna.Styrelsen	redovisade	ekonomin	för	förra	året.	Mötet	beslutade	att	lägga	den	ekonomiska	berättelsen	till	handlingarna.

FGC	Trollhättan	-	Ekonomisk	berättelse	2023	-	Google	Dokument

Föreningsekonomi

Balansräkning	2023	och	Budget	2024	-	Google	Kalkylark

	

Revisorerna	gick	igenom	sin	granskning	av	föreningens	ekonomi	och	styrelsens	arbete	under	förra	året.	Mötet	beslutade	attRevisorerna	gick	igenom	sin	granskning	av	föreningens	ekonomi	och	styrelsens	arbete	under	förra	året.	Mötet	beslutade	att
lägga	revisionsberättelsen	till	handlingarna.lägga	revisionsberättelsen	till	handlingarna.

RevisionsberättelseRevisionsberättelse

Revisorerna	rekommenderade	årsmötet	att	bevilja	avgående	styrelse	ansvarsfrihet	för	förra	året.	Mötet	beslutade	att	beviljaRevisorerna	rekommenderade	årsmötet	att	bevilja	avgående	styrelse	ansvarsfrihet	för	förra	året.	Mötet	beslutade	att	bevilja
förra	årets	styrelse	ansvarsfrihet.förra	årets	styrelse	ansvarsfrihet.

Inga	förslag	hade	inkommit	från	medlemmar	eller	styrelse	i	tid	till	mötet.Inga	förslag	hade	inkommit	från	medlemmar	eller	styrelse	i	tid	till	mötet.

Vi	välkomnar	våra	medlemmar	att	också	komma	med	frågor	till	förgående	års	styrelse.

Mötet	beslutade	att	anta	verksamhetsplanen.Mötet	beslutade	att	anta	verksamhetsplanen.

VerksamhetsplanVerksamhetsplan

http://https//cdn.discordapp.com/attachments/578676842794450944/1223937446652153936/verksamhetsberattelse-2023-fgcthn.pdf?ex=661bab92&is=66093692&hm=b35c5c1ea6c96310a86c2ce1e05590227fecac3794e5289426c3d562f588a077&
https://docs.google.com/document/d/1W93it56GdptX_vt7pEex8pws6_wv4oJ8L-OpnLIsTas/edit
https://docs.google.com/spreadsheets/d/16hATnlxNCv5zGBINN12xVs2Yrqsgek7b5gE2NXuL0NM/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IfCnh09xkGASN5zZl4b5BdUtROPuEkicRNhLZ7CLbUU/edit#gid=1617196408
http://https//cdn.discordapp.com/attachments/578676842794450944/1223937190103351368/REVISIONSBERATTELSE_FGC_TROLLHATTAN_2024.pdf?ex=661bab55&is=66093655&hm=23f466df0f78ba0695b509961f0da74f04101ff75b5dcab4853a632eaa77d2a1&
http://https//cdn.discordapp.com/attachments/578676842794450944/1223937158977687592/Verksamhetsplan_2024.pdf?ex=661bab4e&is=6609364e&hm=7d3fdc8524faa1f3165b4467dbe6b4bf178400fda7c2a8dc9e1e072da04f84dd&


Mötet	beslutade	att	anta	budgeten	och	att	föreningens	medlemsavgift	ska	vara	noll	kronor.Mötet	beslutade	att	anta	budgeten	och	att	föreningens	medlemsavgift	ska	vara	noll	kronor.

Med	tanke	på	kostnader	som	föreningen	nu	dragit	på	sig,	bankkostnader	och	aktiviteter	för	att	stärka	organisationen	så	har
vi	kikat	på	möjlighet	för	medlemmar	att	bli	stödmedlemmar	i	olika	tiers	och	med	olika	perks	som	tillkommer	detta.

Följande	personer	valdes	till	styrelsen:Följande	personer	valdes	till	styrelsen:

Ordförande:	Viktor	MolinaOrdförande:	Viktor	Molina
Kassör:	Johan	ÖhlanderKassör:	Johan	Öhlander
Sekreterare:	Jennie	MolinaSekreterare:	Jennie	Molina
Ledamot:	Tarik	BihoracLedamot:	Tarik	Bihorac
Ledamot:	Pontus	HallinLedamot:	Pontus	Hallin
Ordförande:	Viktor	MolinaOrdförande:	Viktor	Molina
Kassör:	Johan	ÖhlanderKassör:	Johan	Öhlander
Sekreterare:	Jennie	MolinaSekreterare:	Jennie	Molina

Följande	personer	valdes	till	revisor:Följande	personer	valdes	till	revisor:

Revisor:	Nicklas	OlssonRevisor:	Nicklas	Olsson
Revisor:	Nicklas	OlssonRevisor:	Nicklas	Olsson

Mötet	förklarades	avslutat.Mötet	förklarades	avslutat.


